
 
 
 
 
Aan: 

ALV ParkinsonismeVereniging 
Kosterijland 12 
3981 AJ Bunnik 
 
 
 
          Datum 

          25 maart 2025 
 
 
Betref:  

Verslag kascontrole 
 
 
Geachte leden, 
 
In de Algemene Ledenvergadering van november 2022 heeft u een kascommissie ingesteld om in 
aanvulling op de controle van de externe accountant controlewerkzaamheden uit te voeren. Dit was 
nodig omdat aan de accountant geen volledige controle meer wordt gevraagd. Ook voor het verslag 
over 2024 beperkt de accountant zich tot een samenstellingsverklaring. 
 
De kascommissie bestaand uit Bas Aalders, Ad Huijps, Ad Verstraete en Renate van Wel heeft van het 
bestuur en bureau van de Parkinsonvereniging alle bescheiden gekregen om de controle te kunnen 
uitvoeren, bestaande uit: het jaarverslag, de boekingen in de boekhouding, de begroting en de 
verslagen van bestuursvergaderingen.  
 
Reguliere controle: vastgesteld is: 
1. Voor zover de commissie heeft kunnen vaststellen zijn alle kosten en opbrengsten van 2024 

vastgelegd. 
2. De beginsaldi en eindsaldi van de bankrekeningen van de vereniging zijn gecontroleerd op basis 

van de jaaropgaven van de betrokken banken en sluiten aan.  
3. Het rapportagemodel voor de realisatie sluit aan bij het rapportagemodel van de begroting van 

2024. 
4. De controleerbaarheid van de binnengekomen contributies is verbeterd door de beschikbaarheid 

van overzichten met aantallen en mutaties van leden per maand.  
5. Het rapportagemodel van de jaarrekening geeft geen inzicht in de dekking van de kosten van 

projecten zoals ZonMW door de bijbehorende subsidies. 
 
Aandachtspunten voor de toekomst: 
De vereniging was 31 december 2024 financieel gezond. Toch zijn er een aantal punten aan te merken 
als risico’s die de aandacht behoeven in de besturing. De belangrijkste komen hierna aan de orde: 
1. De campagne ledenwerving heeft weliswaar dit jaar geleid tot een aanmerkelijke groei van het 

aantal leden, maar niet tot het niveau dat werd verwacht. Eind 2025 is de bestemmingsreserve 
voor de werving nagenoeg uitgeput. Evaluatie van de campagne en planvorming voor de 
toekomst is aan te bevelen. 

 
 



 
 
 
 
 
2. Ook in 2024 is de ParkinsonismeVereniging voor ParkinsonNL een zeer belangrijke bron geweest 

van fondsen door de giften, schenkingen en nalatenschappen die bij de PV binnen zijn gekomen.  
3. Uitsluitend de reserves Algemeen en Continuïteit zijn beschikbaar voor het opvangen van 

eventuele tekorten. Bestemmingsreserve Onderzoek & Ontwikkeling moet op termijn naar 
ParkinsonNL en de bestemmingsreserve Parkinson Cafés betreft de saldi van de Cafés.  In het 
financieel beheer is het daarom noodzakelijk om scherp de risico’s in de gaten te houden. 

4. Risico’s die extra aandacht behoeven: 
a. Projecten die meer uitgaven genereren dan de binnengekomen subsidies. 
b. Het nieuwe platform dat door de Parkinson Alliantie wordt ontwikkeld ‘Landelijk 

Parkinson Platform’ waarin de ParkinsonismeVereniging participeert. Een belangrijke en 
goede ontwikkeling die door de grote investering en kosten ook grote risico’s inhoudt. 

 
Conclusie 
Het jaarverslag 2024 van de ParkinsonismeVereniging is naar de mening van de kascommissie 
geschikt om voor te leggen aan de leden. Op basis van de cijfers kunnen de leden een redelijk goed 
beeld vormen van de financiën en het door het bestuur gevoerde beleid. 
 
Tot zover het verslag van de commissie. 
 

 
 
Namens de kascommissie 
Bas Aalders 


